
خبرگزاری موج خبر
www.moojekhabar.ir

استکی: وضعیت تیم امید بوکس مثل هندوانه در بسته است

 جمعه ۷ اردیبهشت ۱۴۰۳ - ۰۹:۲۹ شناسه خبـر : ۱۴۱۵۳۴

سرمربی تیم امید بوکس ایران گفت: از لحاظ روحی و روانی وضعیت ملیپوشان برای حضور در مسابقات 
 قهرمانی آسیا خوب است اما این تیم مانند یک هندوانه در بسته است.

علیرضا استکی در گفتوگو با خبرنگار ورزشی موج خبر، در خصوص شرایط ملیپوشان برای حضور در مسابقات زیر 21

سال قهرمانی آسیا اظهار داشت: این سومین دوره برگزاری مسابقات است و ما برای اولین بار  حضور خواهیم داشت.

شرایط تیم از لحاظ روحی و روانی واقعاً خوب است اما این تیم در حقیقت یک هندوانه دربسته است. تا مسابقات استارت

نخورد ما متوجه کار نخواهیم شد. باید در مسابقات شرایط بچهها را ببینیم. سعی کردیم این بچهها را همدل کنیم اما 

باید در دل مسابقات ببینیم چه اتفاقاتی میافتد.
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وی در خصوص اعزام 9 بوکسور به مسابقات و عدم اعزام ترکیب کامل گفت: سه نفر از بوکسورهای ما به خاطر شرایط

خروج از کشور مشکل داشتند. این سه بوکسور نه دانشجو بودند و نه به خدمت سربازی رفته بودند و مشکل خروج از

کشور داشتند. به مهدی پرویزی نیز سرمربی تیم ملی بزرگسالان اجازه ندادند که در مسابقات حضور داشته باشد.

سرمربی تیم امید در خصوص اینکه در ترکیب تیم امید چند بوکسور سابقه حضور در مسابقات برون مرزی را دارند،

گفت: عیسی فردین، سیدعلی صدری و آرشام حسنی سابقه حضور در مسابقات برون مرزی را دارند. عیسی فروردین

حتی در مسابقات جوانان آسیا به مدال نقره رسیده است.

استکی در خصوص شانس کسب ملیپوشان برای کسب مدال گفت: هدف اصلی ما عملکرد خوب فنی و بدنی است و

سایر مسائل دست خدا و تلاش بچهها است. ما تمام تلاش خود را انجام خواهیم داد در این مسابقات نیز عملکرد خوبی

داشته باشند و در صورت امکان مدال نیز کسب کنیم.

وی در خصوص اظهارات فونتانا و مدیر تیمهای ملی برای تغییر نسل در تیم ملی بزرگسالان گفت: در حال حاضر نیز

همین کسانی که میگوید دوره آنها تمام شده، دست فونتانا را گرفتند. بوکسورهایی که در مسابقات مختلف شرکت و

مدال کسب میکنند. باید تیم فعلی حفظ شود. قرار است چه کسانی را کنار بگذارند؟ دانیال شهبخش هنوز 25 ساله نشده

و میثم قشلاقی و پوریا امیری نیز همچنان جوان هستند. به ساختن این بوکسورها در دوران چهار ساله  هدایت تیم ملی

پُز میدهم که در حال حاضر توانستند دست فونتانا را بگیرند.

سرمربی پیشین تیم ملی بوکس در خصوص دلیل مطرح شدن این صحبتها از سوی کادر فنی تیم ملی گفت: بچههای تیم

امید و جوانان میتوانند در تیم ملی جایگزین شوند اما باید برای رسیدن به سطح نفرات فعلی تیم ملی تلاش کنند. ما

پشتوانه قدرتمندیی داریم اما چگونه میتوانیم میثم قشلاقی، پوریا امیری، دانیال شهبخش، شاهین موسوی، اشکان

رضایی، باقر فرجی، مهدی امیری و علی حبیبینژاد را کنار بگذاریم؟

استکی تاکید کرد: در حال حاضر چه کسانی را میخواهیم جایگزین این نفرات بکنیم که بتوانند سهمیه بگیرند؟ علی فتحی

نیز حدود دو سال است که شاگردم است و در اولین رویداد برون مرزی خود موفق به کسب مدال نقره در تورنمنت

قزاقستان شد و احتمال اینکه بتواند سهمیه المپیک را کسب کند، زیاد است. خدا را شکر ما بوکسورهای خوبی ساختیم و

تحویل دادیم و کنار آمدیم. در حال حاضر نیز در حال ساختن اعضای تیم ملی امید برای آینده هستیم.

وی در پایان در پاسخ به این سوال که نباید شرایطی فراهم میشد تا شاهین موسوی در تیم ملی حفظ میشد، گفت: با دو
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کلمه حرف ما میتوانیم یک آدم را آب کنیم و با دو کلمه دیگر نیز دوباره او را متولد کنیم. به شدت در رشتههای ما

مسائل روانی و صحبتها تاثیرگذار است. شاهین بوکسور قابل اتکایی است و همیشه این را ثابت کرده است. اگر با

شاهین نیز از لحاظ روحی و روانی کار شود باز هم میتواند به تیم ملی کمک کند.
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